
BESLUITENLIJST VAN DE OPENBARE VERGADERING van de raad der gemeente Alblasserdam
dinsdag 30 mei 2017

Aanwezig de leden: de heer A.H. Brasser (SGP), de heer J.C. Brand (SGP), de heer B.W. de Leeuw
(SGP), de heer C. van Werkhoven (SGP), de heer T. Stam (CU), de heer T. de Gelder (CDA), de heer
A.C. Strop (CDA), de heer J.R. Pardo Kruidenier (D66), de heer M. Stout (D66), de heer F.C. de Gier
(VVD), de heer H. Erdogan (PvdA), de heer M.J. van Lavieren (PvdA), de heer J.J.G. Lok (PvdA)
Afwezig m.k.: de heer A.C. van 't Zelfde (CDA), de heer P. Sterrenburg (CU), de heer H.F. Verweij
(VVD)
Afwezig z.k.: de heer U. Oflaz (LBA)

Griffier: mevrouw I.M. de Gruijter
Voorzitter: de heer J.G.A. Paans 

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering, heet alle aanwezigen welkom en stelt de agenda
ongewijzigd vast.

2 Vaststellen verslag raad 18 april 2017
Besluit
Het verslag van 18 april wordt vastgesteld.

Regulier

3 Inspreekrecht burgers
Besluit
Er wordt geen gebruik gemaakt van het inspreekrecht.

4 Actualiteiten
Besluit
De heer Lok vraagt naar de situatie rond de oversteekplaats op de Plantageweg, waarbij
het plateau opnieuw zal worden aangebracht. De portefeuillehouder komt schriftelijk met
de beantwoording.
De heer de Gier vraagt naar de vernieling van de JOP bij de skatebaan.
Portefeuillehouder Zandvliet reageert op dit incident.
Verder vraagt de heer de Gier naar de Wensveen rotonde en of de oversteek naar de
Vinkenpolderweg hier in is opgenomen. De portefeuillehouder geeft aan dat dit onderdeel
is van de reconstructie van de oude Torenweg. Het betreft losse projecten die nog dit
jaar op de planning staan.
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Bespreekstukken

5 Raadsvoorstel Evenementenbeleid 2017 (1938580)
Besluit
De portefeuillehouder zegt toe nog precies te willen kijken of er evenemententerreinen of
voorkeurslocaties aangewezen kunnen worden. Verder wil hij algemene stelregels
formuleren ten behoeve van de toetsing.
Het voorstel wordt voor akkoord aangenomen. 

6 Raadsvoorstel Visie recreatie en toerisme (1938979)
Besluit
Het voorstel wordt voor akkoord aangenomen door de raad.

7 Raadsvoorstel Vaststellen nieuwe ambitie havengebied d.d. 28 maart 2017 (1941759)
Besluit
Het voorstel wordt voor akkoord aangenomen.

8 Initiatievoorstel Onderzoek fietsverbinding Edisonweg-Molenpad;Marko Stout(D66) en
Harrold van Vliet(SGP); (1946544)

Besluit
De stellers van het stuk, de heren van Vliet en Stout lichten het voorstel kort toe en
beantwoorden vragen vanuit de raad. Het voorstel wordt voor akkoord aangenomen.

Hamerstukken

Het presidium stelt voor met de volgende stukken zonder verdere beraadslaging akkoord te gaan.

9 Raadsvoorstel Subsidie Landschapstafel AV en extra financiering project Lammetjeswiel
 (1935669)

Besluit
Het voorstel wordt aangenomen.

10 Raadsvoorstel Actualisatie grondexploitaties 2017 (1938639)
Besluit
Het voorstel wordt aangenomen.

11 Raadsvoorstel Integraal Veiligheidsbeleid 2017 - 2020 (1936504)
Besluit
Het voorstel wordt aangenomen.
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12 Raadsvoorstel Zienswijze voortzetting regionale solidariteit jeugdhulp (1934327)
Besluit
Het voorstel wordt aangenomen.

13 Raadsvoorstel bekrachtiging geheime stukken (1946557)
Besluit
Het voorstel wordt aangenomen.

Benoemingen

14 Benoemen raadsleden stuurgroep Luchtkwaliteit
Besluit
Het voorstel wordt aangenomen, de leden voor de stuurgroep worden benoemd.

Ingekomen stukken

15 Doorlopende lijst ingekomen stukken 
Samenvatting besluit:
De heer Pardo Kruidenier vraagt bij 15a of er een evaluatie komt van de New Energy
Tour, de portefeuillehouder komt hier bij de raad op terug.De heer Stout stelt naar
aanleiding van 15i (en gerelateerd 15j)nogmaals naar de mogelijkheden. Dit onderwerp
wordt terugverwezen naar het presidium.Ditzelfde geldt voor 15s (geheime
raadsmemo).De doorlopende lijst ingekomen stukken wordt ter kennisgeving
aangenomen.

Sluiting

16 Sluiting
Besluit
Voordat de voorzitter de vergadering sluit, overhandigt hij een folder met de
Inspiratieagenda aan de raad. Een document dat werd aangekondigd tijdens de
nieuwjaarsspeech en waar onder andere over werd gesproken tijdens de
verkiezingsavond op 15 maart in Landvast met maatschappelijk partners/inwoners van
Alblasserdam. Het document zal ook in digitale vorm beschikbaar worden gesteld.
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering.
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